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Jesteśmy na 
Facebooku 

Dofinansowanie 
dla Kobyłki

Ossów po amerykańsku

Budowa infrastruktury wodno-
-kanalizacyjnej jest w dalszym ciągu 
jednym z priorytetów Miasta Kobyłka, 
określonym w Strategii na najbliższe   
lata. Oddana do użytku w 2010 roku, a 
wybudowana z udziałem środków ze-
wnętrznych (Fundusz Spójności 2004-
2006) sieć kanalizacyjna, wymaga uzu-
pełnienia o kolejne odcinki, głównie ze 
względu na dynamiczny rozwój miasta. 

(dokończenie na str. 6)

Mamy pierwszych Partnerów Powiatowej Karty 
Rodziny TAKrodzina.pl, czekamy na kolejnych 

Czytaj na str. 2

Ogłuszona słowami…
Wywiad z Michałem Szulimem z zespołu Plateau  na str. 3

Moja Gazeta Regionalna: Panie Burmistrzu, skąd pomysł na 
zorganizowanie Dnia Amerykańskiego w Ossowie?
Ryszard Madziar, burmistrz Wołomina: Uroczystości związane 
z obchodami rocznicy Cudu nad Wisłą odbywają się cyklicznie, 
co roku. Warto w szerszym kontekście opowiadać o mniej jeszcze 
znanych wydarzeniach, m.in. także o przedstawicielach innych na-
rodowości, nie tylko polskiej, którzy brali udział w bitwie i wnieśli 
swoją cegiełkę w nasze zwycięstwo nad bolszewikami.
W ubiegłym roku skupiliśmy się na pomocy węgierskiej dla Polski 
w roku 1920. Została odsłonięta tablica upamiętniająca ten fakt. 
Szczególnie podkreśliliśmy zaangażowanie dzielnicy Budapesztu 
- Csepel, która wysyłała wtedy do Polski amunicję. Na tej kanwie 
podpisaliśmy również umowę o współpracy pomiędzy Wołomi-
nem a dzielnicą Csepel.  
Nie wszyscy jednak wiedzą, że swój udział w walce z armią bol-
szewicką mają również amerykańscy lotnicy, którzy w ramach 
Eskadry Kościuszkowskiej współpracowali z wojskami polskimi, 
z reguły mając za zadanie zwiad - obserwowali np. pozycje wojsk 
bolszewickich.
Chcieli w ten sposób spłacić dług wdzięczności za udział naszych 
bohaterów, Kościuszki i Pułaskiego w walce o wolność Stanów 
Zjednoczonych, którzy niespełna 150 lat wcześniej pomagali Ame-
rykanom w ustanowieniu niepodległości (1775-1783). Niektórzy z 
tych dzielnych, młodych lotników w 1920 zginęli i zostali pogrze-
bani na polskiej ziemi. 

Czy wiadomo coś więcej na ten temat?
Znana jest m.in. historia o tym, jak to amerykańscy zwiadowcy 
ostrzegli pociąg jadący z żołnierzami i amunicją o rosyjskiej za-
sadzce. Dzięki temu udało się uratować cały skład i ludzi.
Jednym z lotników był amerykański dziennikarz i reżyser Merian 
C. Cooper, współtwórca fi lmu King Kong (1930 r.). Jego pradziad 
walczył u boku Kazimierza Pułaskiego w bitwie pod Savannah i 
Cooper postanowił spłacić Polsce dług wdzięczności. W latach 
1919–1920 służył w polskim lotnictwie. Miał duży wkład w zorga-
nizowanie Eskadry Kościuszkowskiej, składającej się m.in. z grupy 
amerykańskich lotników, gotowych służyć Polsce. 
W kwietniu 1920 jego eskadra wkroczyła do walki na froncie pol-
sko-bolszewickim. Cooper brał aktywny udział w rozpoznaniu i 
zwalczaniu wroga, ostrzeliwując jego oddziały z karabinów maszy-
nowych i obrzucając granatami. 

Jak strona amerykańska odniosła się do idei uczczenia grupy 
bohaterskich lotników? 
Przygotowania do American Day rozpoczęliśmy od spotkania z 
ambasadorem USA w Polsce, Stephenem Mullem, który bardzo 
pozytywnie zareagował na naszą propozycję uczczenia lotników 

i wyraził chęć zaangażowania się w to wydarzenie. Zadeklarował 
również swoją obecność w Ossowie, podczas uroczystości w nie-
dzielę, 17 sierpnia.
Amerykanie do kwestii tradycji militarnych przywiązują olbrzymie 
znaczenie. Chętnie mówią o aktach bohaterstwa żołnierza amery-
kańskiego. Temat współpracy wojskowej polsko-amerykańskiej 
jest oczywiście wciąż bardzo żywy. W tym przypadku mówimy o 
wspólnych korzeniach: przypominając o Kościuszce i Pułaskim, 
pokazujemy, że również Amerykanie mieli swój udział w naszej 
walce o niepodległość. I że jesteśmy im za to wdzięczni. Dlatego 
chcemy tę historię współpracy polsko-amerykańskiej upamiętnić 
i pokazywać.

Jak przedstawia się program obchodów American Day?
Rozpoczniemy od odsłonięcia tablicy, będącej wyrazem naszego 
podziękowania dla amerykańskich lotników. W programie cały 
cykl związany z kulturą, ale również i z wojskowością amerykańską 
(szczegóły MGR str. 5 – red.). Mam nadzieję, że ten dzień wpisze się 
pięknie w obchody rocznicy Cudu nad Wisłą. Liczymy również na 
duże zainteresowanie mediów tym tematem.

Rozmawiała: Urszula Szaliłow

W sobotę, 16 sierpnia, zapraszamy do Ossowa na American Day - zachęca burmistrz Wołomina Ryszard Madziar. Na czym ma 
polegać ten nietypowy projekt?

Ossów 14-17 sierpnia 2014 r.

Obchody 94. Rocznicy Cudu nad Wisłą
Starosta Wołomiński, Burmistrz Wołomina, Burmistrz Miasta Kobyłka, Burmistrz Miasta Zielonka, Dziekan Dekanatu Kobył-
kowskiego, zapraszają na uroczyste obchody 94. rocznicy zwycięskiej Bitwy Warszawskiej, Cudu nad Wisłą w Ossowie. 

Program obchodów rocznicowych w powiecie wołomińskim pod Honorowym Patronatem Ordynariusza Diecezji Warszawsko 
– Praskiej Abp. Henryka Hosera zamieszczamy na str. 9. 

Burmistrz Wołomina Ryszard Madziar 

Zespół Plateau

Miło nam poinformować, że Miasto Kobyłka otrzymało do-
fi nansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej do projektu pn. „Kontynuacja procesu po-
rządkowania gospodarki ściekowej na terenie Miasta Kobyłka” w 
ramach konkursu Programu Operacyjnego Infrastruktura i Śro-
dowisko Priorytet: I oś – „Gospodarka wodno - ściekowa” Działa-
nie 1.1 Gospodarka wodno - ściekowa w aglomeracjach powyżej 
15 tys. mieszkańców.

Piotr Grubek, zastępca burmistrza Miasta Kobyłki:
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Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego
Dla Dorosłych kształcącego w systemie zaocznym
• 3-letniego (dla absolwentów gimnazjum lub
szkoły podstawowej)
• absolwenci Zasadniczej Szkoły Zawodowej mają
możliwość rozpoczęcia nauki od 2 klasy

Zakład 
Doskonalenia
Zawodowego 
Oddział 
w Radzyminie 
prowadzi nabór 
do 

SZKÓŁ DLA DOROSŁYCH 
na rok szkolny 2014/2015

Radzymin ul. Komunalna 6
tel. (22) 786 51 44, (22) 786 63 10 

www.zdz-radzymin.pl

Najlepsi uczniowie otrzymują miesięczne stypendia.
 Wszystkie szkoły posiadają 

Certyfi kat Jakości ISO 9001:2001

Powiatowa Karta Rodziny 
cieszy się bardzo dużym zainte-
resowaniem, wydanych zostało 
już ponad 2000 kart, które prze-
kładają się na konkretne korzy-
ści dla rodzin wielodzietnych 
wychowujących troje i więcej 
dzieci. Podmiotami wspierają-
cymi rodziny wielodzietne, obok 
Powiatu Wołomińskiego i  gmin, 
które przystąpiły do programu, 
mogą być inne podmioty, w tym 
prowadzące działalność gospo-
darczą, które zaoferują zniżki dla 
posiadaczy kart.

Na zaproszenie Starosty Wo-
łomińskiego do współpracy przy 
realizacji programu odpowie-
działy już pierwsze fi rmy, które 
otrzymały specjalną naklejkę i 
status Partnera programu Powia-
towej Karty Rodziny. Oto one:

- Mariusz Suwiński Bistro 
Monika – bistro mieści się w 
Wołominie przy ul. Przejazd 3 
lok. 7. Posiadacze Powiatowej 

Karty Rodziny mogą liczyć na 
zniżkę w wysokości 10% na 
pyszne obiady domowe, naleśni-
ki, pierogi, sałatki i makarony.
- Mazowieckie Centrum Tang 
Soo Do – zajęcia koreańskiej 
sztuki walki Tang Soo Do od-
bywają się w wołomińskim klu-
bie osiedlowym Tramp przy ul. 
Prądzyńskiego 22. Posiadacze 
Powiatowej Karty Rodziny mogą 
liczyć na atrakcyjne zniżki na 
karnety miesięczne indywidual-
ne oraz rodzinne.
- Piotr Borowy Kajaki.pro – fi r-
ma mieszcząca się w Radzyminie 
przy ul. Strzelców Kaniowskich 3 
oferuje spływy kajakowe rzeka-
mi: Rządza, Bug i Narew do Je-
ziora Zegrzyńskiego. Posiadacze 
Powiatowej Karty Rodziny mogą 
liczyć na zniżkę w wysokości 
10% na jednodniowy i dwudnio-
wy spływ kajakowy od ponie-
działku do piątku.
- Dziękuję za podjętą inicjatywę i 
cieszę się, że rodziny wielodzietne 
mogą liczyć na naszych lokalnych 
przedsiębiorców. Mam nadzieję, 
że liczba instytucji i fi rm, które 
zaoferują zniżki będzie się syste-
matycznie powiększać, do czego 
serdecznie zachęcam. – mówił 
starosta Piotr Uściński. 
Program Powiatowej Karty Ro-

dziny jest częścią wprowadzone-
go w 2012 roku Programu poli-
tyki prorodzinnej w Powiecie 
Wołomińskim TAKrodzina.pl i 
cieszy się dużym zainteresowa-
niem mieszkańców powiatu. Do 
programu przystąpiło siedem 
gmin z terenu powiatu wołomiń-
skiego: Dąbrówka, Klembów, 
Marki, Poświętne, Radzymin, 
Ząbki i Zielonka. Posiadacze 
Powiatowej Karty Rodziny TA-
Krodzina.pl mogą korzystać z 
różnorodnych zniżek, oferowa-
nych im przez gminę właściwą 
dla miejsca zamieszkania oraz z 
niektórych zniżek oferowanych 
przez pozostałe gminy. Są to 
m.in.: zniżki w opłatach za za-
jęcia oferowane przez Miejskie 
Domy Kultury i Ośrodki Sportu 
i Rekreacji, zniżki w opłatach za 
usług opiekuńczo-wychowawcze 
w przedszkolach, dofi nansowa-
nia obiadów dla dzieci z rodzin 
wielodzietnych w szkołach pod-
stawowych i gimnazjach, dopłaty 
do wyprawki szkolnej, dofi nan-
sowania zakupu biletów autobu-
sowych i kolejowych na dojazd 
do pracy lub szkoły dla rodziców 
i dzieci, zwolnienia dzieci z opłat 
za odbiór i za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi czy 
zniżki na szczepionki dla dzieci. 

Szczegółowy wykaz zniżek oraz 
lista Partnerów programu do-
stępne są na stronie internetowej: 
www.takrodzina.pl. 

Ty też możesz zostać Partne-
rem Powiatowej Karty Rodziny 
TAKrodzina.pl – zaoferuj zniż-
ki dla posiadaczy kart i zyskuj!
Zainteresowanych, chcących 
zostać ofi cjalnym Partnerem 
Programu, prosimy o kontakt te-
lefoniczny: (0-22) 787-43-01, 03, 
04 wew. 144 lub mailowy: takro-
dzina@powiat-wolominski.pl

Korzyści bycia Partnerem?
- naklejka Partnera programu 
Powiatowej Karty Rodziny 
TAKrodzina.pl 
- promocja Partnera w mediach, 
- kreowanie pozytywnego wize-
runku fi rmy, 
- pozyskanie nowych lojalnych 
klientów,
- zapoznanie posiadaczy Powia-
towej Karty Rodziny z  ofertą 
Partnera, 
- umieszczenie informacji o part-
nerstwie, logo i linku do strony 
Partnera na stronie internetowej 
programu www.takrodzina.pl
- osiągnięcie większego zysku, 
przy niższej marży dzięki więk-
szej liczbie klientów. 

Mamy pierwszych Partnerów Powiatowej Karty 
Rodziny TAKrodzina.pl, czekamy na kolejnych 

Zdając sobie sprawę, iż 
takie remonty są kosztowne, 
a budżet Starostwa jak i naszej 
gminy nie jest aż tak bardzo 
elastyczny, a wszystkie remon-
ty nie mogą być wykonywane 
jednocześnie, tym bardziej 
pragnę podziękować: Staro-
ście Powiatu Wołomińskiemu  
Piotrowi Uścińskiemu, wice-
staroście Konradowi Rytlowi, 
przewodniczącemu komisji 
Rozwoju Gospodarczego i 
Rolnictwa Tomaszowi Czar-
nogórskiemu, naczelnikowi 
Wydziału  Inwestycji i Drogo-
wnictwa  Andrzejowi Nocoń 
oraz jego zastępcy - Rafałowi 
Urbaniakowi za to, że wyka-
zali zrozumienie dla potrzeb 
mieszkańców gminy, a szcze-
gólnie dla ich bezpieczeństwa, 
przychylnie rozpatrując złożo-
ne przeze mnie wnioski, dzięki 
czemu udało się wyremonto-
wać część odcinków wyżej wy-
mienionej drogi.

Wraz z podziękowania-
mi z nadzieją spoglądam na 

dalszą współpracę w celu po-
lepszenia warunków i bezpie-
czeństwa mieszkańców miej-
scowości, nad którymi spra-
wuję opiekę. Jak wiadomo 
potrzeby są wielkie: remonty 
w postaci nowych nakładek 
asfaltowych na drogach po-

wiatowych, odkopanie rowów 
czy wycięcie dziko rosnących 
drzew przydrożnych, czy 
wreszcie wyremontowanie 
w całości drogi powiatowej 
4351W. Mam nadzieję, że 
przygrywać nam będzie myśl 
o wspólnym dobru miesz-

kańców naszej gminy, tym sa-
mym naszego powiatu, a przy 
obustronnym zrozumieniu 
i odrobinie chęci, ponownie 
osiągniemy sukces. 

Wiesław Rozbicki
Radny Gminy Poświętne

Remont stał się faktem
Okazuje się, że współpraca i wzajemne zrozumienie pozwalają osiągnąć sukces,  przykłady potwierdzają fakty, moja współ-

praca ze Starostwem Powiatu Wołomińskiego jest tego dowodem. W czasie trwania kadencji 2010-2014 r. kilkakrotnie składałem 
do Starostwa  wnioski wraz z dokumentacją zdjęciową zniszczonej drogi powiatowej 4351W  z prośbą o jej remont na odcinku 
Poświętne-Międzyleś. Wymieniona droga wcześniej, od prawie 30 lat, nie była remontowana, poruszanie się po zdeformowanej 
jezdni było bardzo trudne i jednocześnie niebezpieczne, zarówno dla pojazdów mechanicznych, rowerzystów, jak i pieszych, w 
związku z powyższym naprawa drogi była niezbędna. 

Wiesław Rozbicki zabiegał o remont drogi powiatowej 4351W
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www.skbank.pl 

Konto Osobiste 
SK bank

R

Najlepszy
kredyt odnawialny

w koncie

Super warunki 
dla karty kredytowej 

MasterCard

„(…) Do mnie mów, mów - ogłusz mnie słowami,
Wierszem, który znam na pamięć.
Mów, mów - w Ciebie zasłuchany
Już nie zasnę dziś. (…). 
                     Plateau „Niebezpiecznie piękny świt” .

Z Michałem Szulimem z zespołu Plateau rozma-
wiamy o drodze, którą przebył, po to, by osią-
gnąć obecny muzyczny stan…

Sylwia Kowalska: Na rynku 
muzycznym działacie już 14 
lat. Przyznaj się, czy na począt-
ku swojej drogi nie chciałeś być 
drugim Kurtem Cobainem?
Michał Szulim: Byłem na pewno 
zafascynowany zespołem „Nir-
wana”, aczkolwiek nasz zespół od 
początku miał inne założenia jeśli 
chodzi o granie, o podejście do muzyki. Ale był 
to z całą pewnością zespół, który bardzo silnie na 
mnie zadziałał. Jak i pewnie na większość mojego 
pokolenia. Była to jedna z inspiracji, lecz patrząc 
na to z perspektywy - bardzo, bardzo odległa.

Rok po roku osiągaliście coraz większy sukces. 
Nie było takiego momentu,  że do głowy zaczęła 
uderzać Ci „sodówka”?
Właśnie dlatego, że to było z roku na rok, a nie 
nagle, nie było szału. Wróciliśmy na tę właściwą 
drogę. Ale mamy do tego wszystkiego bardzo 
duży respekt i szacunek. 

Wasz zespół powstał w Wołominie. Mieszkałeś 
tam. Przyznajesz się do wołomińskich korzeni?
Tak, jak najbardziej. Nawet w zapowiedziach ofi -
cjalnych funkcjonujemy jako zespół z Wołomina. 
Obecnie z Wołomina mamy obecnie trzech chło-
paków w zespole. To są nasze korzenie i o tym 
zawsze będziemy pamiętali.

Z której płyty jesteś najbardziej dumny?
Najbardziej dumny jestem dwóch płyt: z „Projek-
tu Grechuta” a także z pierwszej płyty, która po-
wstała po wielu latach zbierania materiału i która 
była dla nas najważniejsza. Zobaczyliśmy wtedy, 
jak to jest nagrywać w studiu. To był kamień mi-
lowy dla naszego młodego zespołu.

„Projekt Grechuta” stał się głośnym wydarze-
niem muzycznym. Spodziewałeś się takiego 
sukcesu?
Nie, myślałem, że to będzie troszkę inaczej. Po 
wydaniu płyty wydarzyło się parę fajnych rzeczy. 
Cieszę się, że te nasze interpretacje spodobały się 

społeczeństwu, że gramy cały czas duże koncerty, 
że ludzie przychodzą, że czasem brakuje biletów, 
że tyle osób się do na przyłączyło. Fajnie, że ten 
projekt zyskał uznanie wśród publiczności. 

Masz w sobie coś z cyrkowca?
Tak, ja mam słabość do cyrku. Jest taki festiwal w 
Lublinie, który reprezentuje sztukę cyrkową. Raz 
tam byłem i zachwyciłam się tym. Ogólnie lubię 
takie branie w nawias rzeczywistości. Ludzie z 

cyrku nakładając maski klauna mogą powiedzieć 
dużo więcej niż tacy normalni artyści. Ja zawsze 
miałem słabość do zespołów, którzy występują w 
przebraniach. 

A z poety?
Trochę to słowo na wyrost, bo poetą dziś jest 
także  … dziewczynka, która ma 15 lat i pisze na 
blogu swoje wiersze… Pamiętajmy, że poetą był 
Miłosz, czy Szymborska. Także to określenie jest 
na wyrost, ale staram się pisać słowa, oddziaływu-
jące na innych ludzi. 

Daliście kilkaset koncertów w kraju i za grani-
cą. Utkwił Ci w pamięci któryś występ?
Zawsze jest ogromna trema, nigdy nie wiadomo 
jak się to potoczy, jaka będzie publiczność. Nie 
wiadomo, czy patenty, które działają na ludzi,  
zadziałają ponownie. Ale doświadczenie trzeba 
zdobywać. My jesteśmy zespołem koncertowym 
i uwielbiamy to.  
A z ostatnich koncertów utkwił mi w głowie ten 
po śmierci Marka Jackowskiego. On był naszym 
gościem podczas koncertu. Zmarł w sobotę, a 
piątek mieliśmy mieć z nim mieć koncert w „Piw-
nicy Pod Baranami”. Dla niego to był taki powrót 
po 40 latach. Okazało się, że Marek zmarł i trzeba 
było podjąć decyzję czy gramy. Zagraliśmy, ale 
był to koncert szczególny, poświęcony Markowi 
Jackowskiemu. Innym koncertem, który pewnie 
będę pamiętał do końca życia, był koncert na 
Przystanku Woodstock, na którym byliśmy na za-
proszenie Jurka Owsiaka. Słuchało nas wówczas 
pół miliona osób i było to coś niewiarygodnego. 
Energia od takiej ilości osób jest tak ogromna, że 
nie da się jej opisać. 

Ogłuszona słowami… Czujesz jeszcze tremę przed wyjściem na scenę?
Tak, za każdym razem. Może czwarty koncert 
pod rząd jest luźniejszy, ale trema jest. I dobrze, 
bo ona motywuje. 

 Współpracowałeś z mnóstwem znanych muzy-
ków. Masz swoich ulubieńców? A może z kimś 
pracowało Ci się ciężko?
Każdy pochodzi z różnych bajek muzycznych. 
Był Lech Janerka, Krzysztof Kiliański, Ania Wy-
szkoni, Wojtek Waglewski, Martyna Jakubowicz, 
Małgosia Ostrowska, Renata Przemyk, z którą 
już wcześnie współpracowaliśmy. Myślę, że każdy 
z nich ma nam coś do zaoferowania. Ale jednak 
najlepiej skumplowaliśmy się chyba z Markiem 
Jackowskim. Była to osoba, która bardzo wpłynę-
ła na nasz zespół. Nie mogę nikogo wyróżnić, bo 
to są naprawdę bardzo fajni ludzie. 

Singiel „Niebezpiecznie piękny świt” udał Ci się 
świetnie. W Internecie pełno jest komentarzy 
typu: „(…) cudowny utwór”, „piękna muzyka”, 
„ piękna pieśń”, „extra! Więcej takich piosenek”. 
Ale zdarzają się też gorsze komentarze: „ zasta-
nawiam się, czy to nie ściąga z jakiegoś  innego 
kawałka”, „takie sobie siki”… Jak reagujesz na te 
złe komentarze? 
W ogóle nie reaguję. Robimy swoje, a to, jak to 
ktoś odbierze, to jest inna sprawa. Jak nagrywa-

liśmy „Projekt Grechuta”, też dużo osób mówiło 
żebyśmy tego nie robili. Wiele osób twierdziło, że 
to będzie strzał w ścianę i jak można na coś takie-
go się porywać. Ale ja myślę, że po prostu trzeba 
robić swoje. A odnośnie „Świtu” chyba pozytyw-
ne opinie były w większości, z czego wypada się 
tylko cieszyć.

A jak radzisz sobie z fankami?
Nie jestem Dawidem Kwiatkowskim i fanki nie 
rzucają mnie, ani moich kolegów misiami i stani-
kami. Moja publiczność jest inna. Ta, która przy-
chodzi na koncerty, to publiczność 35 plus. I są to 
ludzie faktycznie zainteresowani muzyką.

Kiedy najbliższy koncert w powiecie wołomiń-
skim?
Niedawno graliśmy tu, nie chcemy, by wołomiń-
ska publiczność odczuwała przesyt z powodu zbyt 
częstych naszych występów. Mieliśmy ostatnio 
dwa udane koncerty. Podczas Dni Wołomina w 
maju, a także wcześniejszy w listopadzie 2012 w 
kinie Kultura. Zawsze nam się gra bardzo fajnie 
dla wołomińskiej publiczności. I mamy wówczas 
większą tremę niż podczas innych koncertów. Nie 
wiem z czego to wynika, ale podobno najtrudniej 
gra się w domu.

Rozmawiała Sylwia Kowalska
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 Burmistrz Wołomina
 ul. Ogrodowa 4
 05-200 Wołomin
        

OBWIESZCZENIE BURMISTRZA WOŁOMINA

o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu „osiedla Sławek II” położonego pomiędzy ulicami: Geode-
tów, Głowackiego, Kleeberga do granicy obszaru obowiązującego 

planu (teren stolarni) w Wołominie 
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowa-
niu przestrzennym (tj.: Dz. U. z 2012 r. Poz. 647 z  późn. zm.) oraz na podstawie art. 30 i 39 
ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. 
U. z 2008 r. Nr 199, poz. 1227 z późn. zm.) oraz uchwały Nr XXXVIII-268/2005 Rady Miejskiej 
w Wołominie z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowe-
go planu zagospodarowania przestrzennego terenu „osiedla Sławek II” położonego pomiędzy 
ulicami: Geodetów, Głowackiego, Kleeberga do granicy obszaru obowiązującego planu (teren 
stolarni) w Wołominie, 

z a w i a d a m i a m 

o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego pn. „osiedle Sławek II” położonego pomiędzy ulicami: Geodetów, Głowackiego, 
Kleeberga do granicy obszaru obowiązującego planu (teren stolarni) w  Wołominie wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko w dniach od 18.08.2014 r. do 30.09.2014 r. w siedzi-
bie Urzędu Miejskiego w Wołominie, pok. nr 210 w godzinach pracy Urzędu.

Dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie w/w planu miejscowego od-
będzie się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wołominie ul. Ogrodowa 4 (I piętro) 
sala 106 w dniu 15.09.2014 r. (poniedziałek) o godz. 16.00, 

Zgodnie z art. 18 w/w ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, osoby 
prawne i fi zyczne oraz jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej mogą wno-
sić uwagi do projektu planu miejscowego.

Uwagi należy składać na piśmie do Burmistrza Wołomina z podaniem imienia i nazwiska 
lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy, 
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 21.10.2014 r. (włącznie)  

Jako wniesione na piśmie uznaje się również uwagi wniesione w postaci elektronicznej: 
opatrzone bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfi kowanym przy pomocy ważnego 
kwalifi kowanego certyfi katu w rozumieniu ustawy z dnia 18 września 2001 r. o podpisie elek-
tronicznym (Dz. U. z 2013 r. poz. 262 ) lub opatrzone podpisem potwierdzonym profi lem za-
ufanym ePUAP w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji dzia-
łalności podmiotów realizujących zadania publiczne (Dz. U. z 2013 r. poz. 235) lub za pomocą 
elektronicznej skrzynki podawczej w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 17 lutego 2005  r. 
o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne.

Równocześnie na podstawie art. 39 ust. 1, art. 46 pkt 1, art. 54 ust. 2 i ust. 3 ustawy z dnia 
3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społe-
czeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. Nr 199, 
poz. 1227 z późn. zm. ) zawiadamiam, że w/w projekty planów miejscowych podlegają stra-
tegicznej ocenie oddziaływania na środowisko, w tym – z zapewnieniem możliwości udziału 
społeczeństwa – w okresie wyłożenia do publicznego wglądu, o którym mowa powyżej.

Zgodnie z art. 40 w/w ustawy uwagi i wnioski w postępowaniu w sprawie strategicznej 
oceny oddziaływania na środowisko mogą być wnoszone do Burmistrza Wołomina w formie: 
pisemnej na adres Urzędu Miejskiego w Wołominie, ul. Ogrodowa  4, 05-200 Wołomin, ustnie 
do protokołu, oraz za pomocą środków komunikacji elektronicznej bez konieczności opatry-
wania ich bezpiecznym podpisem elektronicznym, o którym mowa w ustawie z dnia 18 wrze-
śnia 2001 r. o podpisie elektronicznym (Dz. U. z 2013 r., poz. 262 ) na adres: wu@wolomin.
org – z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia 
nieruchomości, której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 21.10.2014 r. 
(włącznie)

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag i wniosków jest Burmistrz Wołomina.

Z up. Burmistrza
Sylwester Jagodziński
Zastępca Burmistrza

Administracja podatkowa zachęca
„Weź paragon” 

Bank wysokich lotów
Robimy zakupy, korzy-

stamy z różnych usług, ale 
czy zawsze bierzemy para-
gon?

Paragon jest dowodem 
zakupu, umożliwiającym 
konsumentowi późniejsze 
dochodzenie roszczeń w 
przypadku sporu z przed-
siębiorcą. Biorąc paragon 
ułatwiamy sobie złożenie 
reklamacji, mamy moż-
liwość porównywania cen, 
wspieramy uczciwą konku-

Balon na ogrzane powietrze 
to piękny obiekt. Robi ogromne 
wrażenie, kiedy majestatycznie 
unosi się nad ziemią. Jego kolo-

rowa powłoka wspaniale wyglą-
da na tle jasnego nieba w dzień, 
a wieczorem i w nocy płomień 
z palnika podgrzewającego po-
wietrze i zarazem rozświetla-
jącego powłokę zachwyca tym 

bardziej. Kto widział zawody 
balonowe i dziesiątki balonów 
– w niektórych przypadkach są 
to nawet setki! – unoszących się 

w powietrzu, ten nigdy tego nie 
zapomni. 

Wkrótce do tej grupy dołą-
czy balon SK banku. Wyprodu-
kowany w fi rmie Schroeder Fire 
Baloons GMBH w Niemczech, 

przeszedł już wszystkie testy 
sprawdzające, został przewie-
ziony do Polski i zarejestrowany 
(oznaczenie SP-BSK). Balon był 
już kilka razy próbnie posta-
wiony, odbył także dziewiczy 
lot i jak można zobaczyć na 
zdjęciach, wygląda wspaniale 
zarówno na ziemi, jak i w po-
wietrzu.

Pilotką tego niezwykłego 
statku powietrznego będzie 
Agnieszka Sulewska, instruk-
torka-pilotka balonowa z wielo-
letnim doświadczeniem. Ma na 
swoim koncie kobiecy rekord 
świata i Europy w wysokości 
lotu balonem na ogrzane po-
wietrze w kategorii AX-8 (do 
3000 m3 objętości) – 8505 m. 
Pani Agnieszka właśnie ba-
lonem SK banku ma zamiar 
ponownie pobić rekord świata 
kobiet w wysokości lotu, który 
obecnie wynosi już 10773 m.

Balon SK banku w pełnej 
krasie będzie stanowić jedną z 
atrakcji turnieju siatkówki pla-
żowej FIVB Beach Volleyball 
World Tour Mazury SK bank 
Grand Slam, rozgrywanych w 
Starych Jabłonkach. PR

Znany cytat z klasyka „Ty nad poziomy wylatuj!” zyskuje nowy wymiar. Już wkrótce w po-
wietrze wzniesie się balon SK banku i ma wszelkie predyspozycje, by pobić rekord świata! Jest 
już w Polsce, został zarejestrowany i… robi piorunujące wrażenie. rencję, uzyskujemy pew-

ność, że nie zostaliśmy 
oszukani, zmniejszamy 
szarą strefę.

Pamiętajmy! Paragon 
ma znaczenie nie tylko dla 
nas samych i naszych praw 
konsumenckich. Żądając 
jego wydania wpływamy 
na likwidację szarej strefy, 
a tym samym zwiększamy 
wpływy budżetowe, które 

przeznaczane są na cele pu-
bliczne.

Do brania paragonów zachęca rów-
nież satyryczny rysunek Andrzeja 
Mleczki
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W tym roku w sierpniu, 
oprócz wydarzeń rocznico-
wych „Cudu nad Wisłą”, wła-
dze samorządowe Wołomina 
pragną oddać hołd bohater-
skim lotnikom amerykańskim, 

którzy podczas wojny polsko-
-bolszewickiej w 1920 roku 
przyszli z bezcenną pomocą 
dla narodu polskiego, walcząc 
w stworzonej przez nich „Eska-
drze Kościuszkowskiej”. Z tej 
okazji 16 sierpnia, na polach 
ossowskich, zostanie zorgani-
zowany „American Day”. Jego 
inauguracją o godzinie 12.00 
będzie uroczyste odsłonięcie 
tablicy pamiątkowej, którego 
dokonają Ambasador USA 
w Polsce Stephen Mull oraz 
Burmistrz Wołomina Ryszard 
Madziar. Zaplanowano także 
wiele interesujących wydarzeń 
towarzyszących, m.in. prezen-
tację amerykańskiej musztry 
wojskowej, ceremonię flagi, 
występy cheerleaderek, poka-
zy amerykańskiego footballu 
i motocykli. Muzeum Sił Po-
wietrznych w Dęblinie przygo-
tuje interesującą wystawę ple-
nerową poświęconą pilotom 
eskadry kościuszkowskiej, a 23 
Baza Lotnictwa Taktycznego z 
Mińska Mazowieckiego, będą-
ca spadkobiercą tradycji ko-
ściuszkowskiej przygotuje eks-
pozycję współczesnego ekwi-
punku pilota myśliwca m.in. 
fotel z katapultą, kombinezon, 
ponton. W trakcie pikniku bę-
dzie można posilić się amery-
kańskimi daniami i napojami 
przygotowanymi przez sieć 
amerykańskich restauracji Jef-
f ’s Neighborhood Grill & Bar, 
a wieczorem po koncercie wo-
łomińskiej Miejskiej Orkiestry 
Dętej, która wystąpi z repertu-
arem amerykańskim, będzie 
można potańczyć w rytmach 
amerykańskiego country.

Amerykański Dzień w Ossowie

Wołomin upamiętni bo-
haterskich lotników amery-
kańskich Eskadry Kościusz-
kowskiej. Ambasador USA 
w Polsce, Stephen Mull: „To 
piękny przykład amery-
kańsko-polskiej współpracy 
wojskowej wiele lat przed 
powstaniem sojuszu NATO”.

Powstanie amerykańskiej 
„Eskadry Kościuszkowskiej” 
dokładnie 95 lat temu - to 
bardzo piękny przykład ame-
rykańsko-polskiej współpracy 

Ambasador USA w Polsce Stephen Mull zaprasza do Ossowa
wojskowej wiele lat przed po-
wstaniem sojuszu NATO. Ta 
historia, która mogłaby być go-
towym scenariuszem hollywo-
odzkiego filmu, jest o wiele za 
mało znana zarówno w Polsce, 
jak i w USA. Dlatego bardzo 
się cieszę, że Burmistrz Wo-
łomina wystąpił z inicjatywą 
upamiętnienia młodych, dziel-
nych pilotów amerykańskich, 
którzy przyszli z pomocą Pola-
kom w 1920 roku. To jeden z 
wielu, bardzo pięknych i hero-
icznych przykładów, potwier-
dzających bliskość naszych 
Narodów. Powinniśmy o tym 

pamiętać i tę pamięć pielęgno-
wać. Wielki polski mąż stanu 
i wybitny pianista, ówczesny 
premier polskiego rządu Igna-
cy Jan Paderewski skierował 
do pilotów słynne słowa: „Nic 
dotąd nie wzruszyło mnie tak 
bardzo, jak wasza oferta, mło-
dzi ludzie, by walczyć, a jeśli 
trzeba będzie, to umrzeć za 
mój kraj”. 

Do zobaczenia 16 sierp-
nia w Ossowie, miejscu które 
jest symbolem zwycięstwa w 
wojnie 1920 roku, do którego 
przyczynili się także odważni 
amerykańscy lotnicy. 

Zwycięska bitwa pod Osso-
wem, zwana „Cudem nad Wi-
słą”, stała się symbolem victorii 
polskich wojsk nad bolszewic-
kim najeźdźcą w wojnie pol-
sko-bolszewickiej 1920 roku. 

Obok polskich wojsk przy-
czynili się do tego żołnierze i 
ochotnicy z wielu krajów świa-
ta. Niezwykłą  pomoc w 1920 
roku zaoferowali nam amery-

kańscy ochotnicy. Byli to mło-
dzi piloci, którzy swoje poświę-
cenie uzasadnili pragnieniem 
spłacenia honorowego długu 
za zasługi Tadeusza Kościusz-
ki i Kazimierza Pułaskiego dla 

historii USA. Odbyli oni wiele 
bojowych lotów w Eskadrze 
Kościuszkowskiej, a za swoje 
wyjątkowe bohaterstwo wszy-
scy zostali odznaczeni przez 

Marszałka Piłsudskiego ordera-
mi Virtuti Militari.

W uroczystości weźmie 
udział ambasador USA w Pol-
sce Stephen Mull, burmistrz 
Wołomina Ryszard Madziar, 
przedstawiciele 23 Bazy Lot-
nictwa Taktycznego – kontynu-
atorki tradycji kościuszkowców 

i wielu znakomitych, hono-
rowych gości. Krótka historia 
amerykańskich lotników w 
Polsce 1920 na stronie: www.
muzeumlotnictwa.pl 

Cheerleaderki Amerykański football
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W przeciągu ostatnich mie-
sięcy pojawiła się możliwość 
dofinansowania zadań kanali-
zacyjnych ze środków unijnych 
– z oszczędności wygenero-
wanych w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura 
i Środowisko 2007-2013. Sko-
rzystaliśmy z tej szansy i kolejne 
środki unijne wkrótce popłyną 
do Kobyłki.

Aplikowaliśmy o dofinan-
sowanie 3 projektów, składając 
wnioski o dofinansowanie w 
3  ogłoszonych przez Woje-
wódzki Fundusz Ochrony Śro-
dowiska i Gospodarki Wodnej 

Dofinansowanie dla Kobyłki

Prace ruszą niebawem

w Warszawie, odnosząc pełen 
sukces.

W pierwszym konkur-
sie wystąpiliśmy o refundację 
budowy kanalizacji sanitarnej 
wybudowanej w roku 2013 i za-
planowanej do budowy na rok 
2014. Wartość przyznanej do-
tacji to prawie 550.000 złotych.

Drugi konkurs dotyczył 
dotacji na przygotowanie doku-
mentacji techniczno-projekto-
wej dla nowych odcinków sieci. 
Otrzymaliśmy prawie 700.000 zł 
na przygotowanie dokumentacji 
dla 22 km grawitacyjnej i 2,5 km 
tłocznej sieci kanalizacyjnej oraz 
16 nowych pompowni. Projek-

towaniem objęte będą praktycz-
nie wszystkie obszary miasta, w 
których na dzień dzisiejszy bra-
kuje jeszcze sieci. Dzięki przygo-
towaniu dokumentacji, będzie-
my mogli ubiegać się o dofinan-
sowanie budowy zaprojektowa-
nych odcinków w ramach nowej 
perspektywy unijnej 2014-2020.

W trzecim konkursie, 
w którym przeszliśmy już ocenę 
formalną i I ocenę merytoryczną 
(jesteśmy w trakcie II oceny me-
rytorycznej) aplikowaliśmy o 1,5 
mln dotacji na budowę sieci ka-
nalizacyjnej z pompownią w ul. 
Łokietka i Bolesława Śmiałego.

(dokończenie ze str. 1)

Do zakresu rzeczowego przedmiotowego projektu składają się dwa zasadnicze komponenty:
I. Inwestycje zrealizowane w latach 2010 – 2013, na które składają się:
1. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Ułanów
2. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z pompownią ścieków i kanałem tłocznym przy ul. Rumuń-
skiej
3. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Lotników
4. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w drodze dojazdowej do ul. Szpotańskiego
5. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w drodze dojazdowej do ul. Wołomińskiej
II. Inwestycje przewidziane do realizacji w roku 2014, na które składają się:
6. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Broniewskiego, Narutowicza i Skorupki.
7. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Ułanów.
Wartość dofinansowania wynosi 544 956,72 zł.

Prace na ul. Narutowicza

Budowa oddziałów przedszkolnych wynika 
z obowiązków ustawowych dzielnicy. Zmiany w 
ustawie o systemie oświaty od 1 września 2015 r. 
przewidują  prawo do edukacji przedszkolnej 
dla każdego 4-letniego dziecka, a od 1 września 
2017 roku dla 3-latków, co oznacza nałożenie 
na gminy i dzielnice obowiązku zapewnienia 
właściwej liczby miejsc w przedszkolach. Jak już 
informowaliśmy kilka miesięcy temu, zarząd 
dzielnicy zdecydował, że optymalnym rozwią-
zaniem jest przeznaczenie na ten cel pomiesz-
czeń w budynku zajmowanym przez liceum.

Planuje się przeznaczenie całego  pozio-
mu budynku tj. parteru, na nowe przedszkole. 
Zakres prac obejmuje m.in. zmodernizowanie 
obecnie nieużywanego wejścia w celu utworze-
nia oddzielnego wejścia dla przedszkola oraz 
adaptację pomieszczeń na szatnię, łazienki, 

kuchnię i in. W ramach prac remontowych wy-
konane zostaną sale dla przedszkolaków, jadal-
nia i pomieszczenia administracyjne. Wymie-
nione zostaną drzwi, część okien oraz wypo-
sażenie tych pomieszczeń. Urządzony zostanie 
również ogród przedszkolny z placem zabaw. 

Docelowo w 4 oddziałach przedszkolnych 
zaplanowano 100 miejsc dla dzieci. 

-  Zarząd dzielnicy pozyskał również środki 
na dodatkowy, 11 oddział w przedszkolu przy ul.  
Admiralskiej, który przyjmie 25 dzieci - informu-
je wiceburmistrz Jozef Melak. - Rozpoczynamy 
też budowę żłobka na dzielnicowej działce przy 
ul. Cyrulików - dodaje.

- Mimo to, i tak oświata jest niedoinwestowa-
na - ubolewa wiceburmistrz Rembertowa.

US

Właśnie rozstrzygnięty został przetarg na realizację inwestycji polegającej na przysto-
sowaniu  części budynku liceum przy Kadrowej w Rembertowie pod potrzeby przedszkola. 
W budżecie na rok 2014 zarezerwowano na ten cel 300 tys. zł. Całkowity koszt realizacji tego 
zadania to 3 mln zł. Spośród 4 podmiotów, które wzięły udział w przetargu, wybrano firmę 
TEL-BUD.
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HOLOWANIE POJAZDÓW
Rafał Krogulec tel. 601 717 458

MECHANIKA, BLACHARSTWO
LAKIERNICTWO, WULKANIZACJA
05-200 Wołomin-Duczki, ul. Zachodnia 2

tel. kom. 601 717 385

Rafał
W

TWO

ANKARO
Ząbki, ul. Górnośląska 40
Tel./fax: (22) 781 72 52

kom. 501-730-682
www.oknaankaro.com.pl

PROMOCJE 
DO 35%

parapety, żaluzje, rolety

OKNA
stara porcelana
kryształowe kieliszki
antyki
meble
żyrandole, lampy
obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna
Szosa Jadowska 50 C

tel. 669 26 11 67
www.komisukrysi-antyki.yoyo.pl

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Listwy przypodłogowe, cokoły mdf

Jeszcze kilka lat temu ząbkowski park 
był miejscem tak zaniedbanym, że nie 
zachęcał do spacerów, szczególnie po 
zmroku. Władze Ząbek już od dłuższego 
czasu małymi krokami starają się ten stan 
rzeczy zmienić. Powstały już alejki, pro-
wadzące od ul. Wojska Polskiego do ul. 
Batorego, a także plac zabaw dla dzieci, 
wywalczony w konkursie NIVEA. Teraz 

mieszkańcy Ząbek mogą też korzystać z 
nowiutkiego toru rolkowego, co cieszy 
szczególnie młodsze pokolenie. 

- Bardzo chciałbym, aby ząbkowski 
park stawał się coraz bardziej przyjazny 
dla mieszkańców. Do tej pory teren ten 
był w pewnym sensie podzielony na dwie 
części. W jednej, gdzie mamy plac zabaw, 
zawsze jest wesoło i kolorowo, park tętni 

Na rolkach przez parkDobre wyniki 
SKOK Wołomin Nowy tor rolkowy powstał właśnie w parku im. Szuberta w Ząbkach. Projekt uzy-

skał dofi nansowanie w wysokości 70%  ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na 
lata 2007-13.   Inwestycja ta z założenia miała zwiększyć walory turystyczne miasta. 
W rzeczywistości stała się małym rajem dla miłośników ruchu na świeżym powie-
trzu, których – jak się szybko okazało – w Ząbkach nie brakuje. 

życiem. Zaś część od ul. Batorego i Kolejo-
wej, pozostawała do tej pory zaniedbana 
i mało przyjazna dla mieszkańców. Dla-
tego też szukaliśmy rozwiązania, jak naj-
lepiej wykorzystać ten teren. Najlepszym 
pomysłem wydawał się nam tor rolkowy 
– mówi wiceburmistrz miasta, Artur 
Murawski. 

Realizacja inwestycji przebiegła wy-
jątkowo sprawnie. Właściwie z dnia na 
dzień zostały przebudowane istniejące 
już ścieżki tak, by nie kolidowały z za-
planowanym torem. Sam tor rolkowy 
o  długości blisko 350 m, ułożonym w 
formę pętli, wylano kolorowym asfal-
tem, o wiele bardziej przyjaznym dla rol-
karzy niż zwyczajna kostka. Dotychcza-
sowy plac  przed pomnikiem przeistoczył 
się w tor dla samochodów zdalnie stero-
wanych. W pierwszej połowie sierpnia 
zostaną zamontowane  nowe ławki oraz  
stoliki do gry w szachy. Łączny koszt in-
westycji to 295 tys. zł. 

- Przy okazji budowy toru, upo-
rządkowaliśmy zieleń od ul. Kolejowej. 
Oczyściliśmy zbytnio zarośnięte miejsca, 
dzięki czemu park stał się bardziej do-
świetlony, a przez to również bezpiecz-
niejszy – informuje wiceburmistrz Mu-
rawski – W  przyszłości oczywiście pla-
nujemy modernizację kolejnych alejek, a 
także instalację oświetlenia tam, gdzie go 
brakuje. Zależy nam na bezpieczeństwie 
mieszkańców, dlatego już zwiększyliśmy 
tam liczbę patroli zarówno policji, jak i 
straży miejskiej. Mam także nadzieję, że 
w przyszłości uda się także zainstalować 
monitoring w parku – dodaje. 

Anna Sajnog

Tzw. suma bilansowa 
(łączna wielkość aktywów 
Kasy) na koniec czerwca br. 
wynosiła 3,1 mld zł (dla po-
równania, 31.12.2013 było to 
2,8 mld zł). O ponad 200 mln 
zł zwiększyła się w ciągu sze-
ściu miesięcy suma depozytów 
– do 2,7 mld zł. Łączna kwota 
pożyczek na dzień 30 czerwca 
wynosiła 2,4 mld zł. Kapitały 
własne wołomińskiego SKOK 
wzrosły w pierwszym półro-
czu 2014 r. z 201,4 do 236,2 
mln zł. Wynik fi nansowy 
SKOK Wołomin za pierwsze 
półrocze to 32,6 mln zł. 

- SKOK Wołomin należy 
nie tylko do największych, ale 
też najbardziej stabilnych spół-
dzielczych kas oszczędnościo-
wo-kredytowych – podkreśla 
Prezes Zarządu SKOK Woło-
min Mariusz Gazda. – Mamy 
za sobą kolejne półrocze do-
brych wyników. Coraz więcej 

osób powierza nam swoje pie-
niądze, rośnie także zaintereso-
wanie pożyczkami, oferowany-
mi na naprawdę atrakcyjnych 
warunkach.

Prezes Gazda podkreśla, 
że SKOK Wołomin cały czas 
rozszerza swoją ofertę. W dru-
gim kwartale br. wystartowała 
oferta dla podmiotów z tzw. 
trzeciego sektora (fundacji, 
stowarzyszeń, parafi i, spół-
dzielni i wspólnot mieszkanio-
wych). Cieszy się ona sporym 
zainteresowaniem.

- Wyniki – zarówno te za 
zeszły rok, zatwierdzone przez 
biegłego rewidenta, jak i za 
pierwsze półrocze 2014 r. – są 
najlepszym argumentem, że 
warto być członkiem naszej 
Kasy – ocenia Mariusz Gaz-
da. – Atrakcyjna oferta plus 
bezpieczeństwo powierzonych 
środków to wizytówka SKOK 
Wołomin. Inf.wł.

Spółdzielcza Kasa Oszczędnościowo-Kredytowa w Woło-
minie zamknęła pierwsze półrocze zyskiem w wysokości 32,6 
mln zł. Współczynnik wypłacalności na dzień 30 czerwca br. 
wynosił 7,99% (na koniec 2013 r.: 5,44%). W porównaniu z 
zatwierdzonymi przez biegłego rewidenta danymi na dzień 
31.12.2013, zwiększyła się suma depozytów i kwota kapitałów 
własnych.  

Torcikowo.pl
Pracownia 
tortów 
artystycznych  

kasia@torcikowo.pl
tel. 602 218 689
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Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z  dnia 27 marca 
2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
(Dz. U. z 2012 r., poz. 647 z późn. zm.), art. 39 pkt 1, art. 
54 ust. 3 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostęp-
nianiu informacji o  środowisku i  jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w  ochronie środowiska oraz o  ocenach 
oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2013 r., poz.1235 
z  późn. zm.) oraz uchwały Nr XV/161/12 Rady Miejskiej 
w  Kobyłce z  dnia 29 marca 2012 r., zawiadamiam o  po-
nownym wyłożeniu do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części terenu położonego pomiędzy ulicami: ks. M. Za-
łuskiego, ks. W. Rosłana i  Powstańców w  Kobyłce wraz 
z  prognozą oddziaływania na środowisko, w  dniach 
od 18 sierpnia 2014 r. do 15 września 2014 r. w siedzi-
bie Urzędu Miasta Kobyłka pok. 37, w godz. od 800 do 1700 

 (w poniedziałki), od 800 do 1500 (od wtorku do piątku).
Dyskusja publiczna nad przyjętymi w  projekcie pla-

nu miejscowego rozwiązaniami odbędzie się w  dniu 
10 września 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Kobyłka 
(sala konferencyjna) o godz. 1600.

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, uwagi 
do projektu planu miejscowego może wnieść każdy, kto 
kwestionuje ustalenia przyjęte w  projekcie ww. planu 
miejscowego.

Uwagi należy składać do Burmistrza Miasta Kobyłka 
na piśmie. Jako wniesione na piśmie uznaje się również 
uwagi wniesione w postaci elektronicznej:

1) opatrzone bezpiecznym podpisem elektronicznym we-
ryfikowanym przy pomocy ważnego kwalifikowanego 
certyfikatu w  rozumieniu ustawy z  dnia 18 września 
2001 r. o podpisie elektronicznym (Dz. U. z 2013 r. poz. 
262) lub

2) opatrzone podpisem potwierdzonym profilem zaufa-
nym ePUAP w  rozumieniu przepisów ustawy z  dnia 
17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmio-
tów realizujących zadania publiczne (Dz. U. z  2013 r. 
poz. 235) lub

3) za pomocą elektronicznej skrzynki podawczej w  ro-
zumieniu przepisów ustawy z  dnia 17  lutego 2005 r. 
o informatyzacji działalności podmiotów realizujących 
zadania publiczne, na adres: urzad@kobylka.pl. 

Uwagi należy złożyć do Burmistrza Miasta Kobyłka na 
adres: Urząd Miasta Kobyłka, ul. Wołomińska 1, 05-230 Ko-
byłka, z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki 
organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której 
uwaga dotyczy, w  nieprzekraczalnym terminie do dnia 
29 września 2014 r.

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag  jest Bur-
mistrz Miasta Kobyłka.

Z up. BURMISTRZA
Piotr Grubek

Zastępca Burmistrza

Kobyłka, dnia 07.08.2014 r.    BURMISTRZ                                                                                  
MIASTA KOBYŁKA

OBWIESZCZENIE
o ponownym wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenu położone-

go pomiędzy ulicami: ks. M. Załuskiego, ks. W. Rosłana i Powstańców w Kobyłce wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

granice terenu objętego projektem planu miejscowego

Przedsięwzięcie uzyska-
ło wsparcie Ministra Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego 
z programu Rozwoju infra-
struktury kultury- priorytet 
3 - Infrastruktura domów 
kultury, którego celem jest 
poprawa warunków funkcjo-
nowania domów i ośrodków 
kultury poprzez wzbogacenie 
infrastruktury służącej prowa-
dzeniu edukacji kulturalnej.  
Termin realizacji zadania prze-
widziano na pierwszą połowę 
bieżącego roku. Całkowity 
koszt realizacji projektu to 
45.254,00 zł w tym: 20.000,00 
zł ze środków Ministra Kultu-
ry i Dziedzictwa Narodowego 
i 25.254,00 zł wkładu własnego 

Zakup i montaż wyposażenia teatralnego do sali widowisko-
wej Gminnego Centrum Kultury

KULTURA w roli głównej

Warsztaty bębniarskie, tańca i śpiewu „Dotyk Afryki

Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce  realizowało projekt pt. 
„KULTURA w roli głównej - zakup i montaż wyposażenia te-
atralnego do sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury”. 

z budżetu Gminnego Centrum 
Kultury w Dąbrówce. Efektem 
końcowym projektu był zakup 
i montaż podestów scenicznych 
oraz materiałów akustycznych 
i inscenizacyjnych (kotar, kulis 
oraz wysłon okien i ścian) do 
sali widowiskowej Gminnego 
Centrum Kultury, który pozwo-
li na rozszerzenie oferty edu-
kacyjnej i artystycznej naszej 
instytucji.
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doradztwo �nansowe, kredyty, leasingi,
factoring, biznesplany, dotacje unijne,
dotacje z urzędu pracy, szkolenia 

kompleksowa obsługa 
księgowa �rm

KANCELARIA DORADZTWA 
PRAWNEGO I PODATKOWEGO

Skłodowscy 
Wiedza i Finanse 
sp. z o.o.

Buchalter 
Skłodowscy sp. j.
Skłodowscy sp. z o.o.

www.honestus.pl

A 
O
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Porady Księgowo-Prawne

ZMIANY W DOSTĘPIE DO 
KSIĄG WIECZYSTYCH

Z dniem 1 lipca 2014 roku weszły w życie 
przepisy ułatwiające dostęp do ksiąg wieczy-
stych. W celu otrzymania odpisu z księgi wie-
czystej nie jest już niezbędna wizyta w sądzie. 
Możliwe jest bowiem otrzymanie elektroniczne-
go odpisu księgi.

Osoba zainteresowana otrzymaniem odpisu księgi wieczystej 
może, tak jak dotychczas, udać się do wydziału ksiąg wieczystych 
właściwego sądu rejonowego lub do Centralnej Informacji Ksiąg 
Wieczystych w Warszawie. 

Drugim (nowym) sposobem uzyskania odpisu księgi wieczy-
stej jest natomiast złożenie wniosku za pośrednictwem Internetu. 
W powyższym celu należy wejść na stronę http://ekw.ms.gov.pl, 
a następnie wybrać opcję: ,,składanie wniosków o wydanie doku-
mentów z Centralnej Informacji Ksiąg Wieczystych”. W dalszej 
kolejności trzeba wpisać interesujący nas numer księgi wieczystej 
oraz stosowny kod z obrazka. Następnie należy dokonać wyboru 
rodzaju odpisu księgi wieczystej (odpis zwykły, odpis zupełny bądź 
wyciąg księgi wieczystej) oraz formę dostarczenia dokumentu (sa-
modzielny wydruk bądź korespondencyjne wydanie dokumentu). 
Po wykonaniu powyższych czynności nastąpi przekierowanie na 
stronę zawierającą  informację o wniosku oraz wysokości należnej 
opłaty, która uzależniona jest od formy dostarczenia dokumentu 
oraz rodzaju odpisu księgi wieczystej. Wymagane jest także poda-
nie adresu e-mail, na który zostanie wysłany link do wniosku, na-
tomiast po dokonaniu płatności (przekierowanie do elektrycznego 
systemu płatności) można przejść na stronę z listą wniosków. W 
przypadku wniosków do samodzielnego wydruku  zostanie wyge-
nerowany żądany dokument w formacie PDF, który będzie można 
otworzyć i wydrukować. Każdy odpis bądź wyciąg wygenerowany 
drogą elektroniczną posiada numer identyfi kacyjny (składający się 
z liczb oraz liter), dzięki któremu możliwe jest stwierdzenie aktu-
alności tego dokumentu (w tym celu należy wybrać opcję ,,wery-
fi kacja autentyczności wydruku” i wpisać numer identyfi kacyjny 
dokumentu oraz kod z obrazka). Istotne jest to, że dany odpis lub 
wyciąg traci swoją aktualność po dokonaniu kolejnego wpisu do 
księgi wieczystej.

Powyższe zmiany w przepisach należy ocenić pozytywnie, 
gdyż umożliwiają łatwy i szybki dostęp do treści ksiąg wieczystych 
zakładanych i prowadzonych w formie elektronicznej.

 
Podstawa prawna: 
ustawa z dnia 6 lipca 1982 roku o księgach wieczystych i hipo-

tece w brzmieniu obowiązującym od 1 lipca 2014 roku 

Autor artykułu:
Łukasz Wróblewski
aplikant radcowski

Kancelaria Doradztwa Prawnego Honestus sp. z o.o.

(certyfi kat agencji zatrudnienia 
1116)

Mamy dla Ciebie pracę 
na stanowiskach:

Pracownik Produkcji, Operator 
Wózków Widłowych. 

Oferta skierowana jest zarówno do 
osób szukających pracy stałej 
jak i osób zainteresowanych pracą 
dorywczą lub wakacyjną 

Oferujemy:  
- Zatrudnienie w oparciu o umowę 
   o pracę tymczasową 
(w jej ramach m.in. pełne oskład-
kowanie i ubezpieczenie, 
płatne urlopy, wyższe stawki za 
nadgodziny i godziny nocne).
- Elastyczny gra� k pracy dostosowany  
   do Twoich potrzeb i czasu.

Poleć znajomego i zdobądź bonus 
fi nansowy.
Dowiedz się więcej: 
tel.: +48 797 990 653
e-mail: k.kremer@workexpress.pl

Burmistrz Miasta Ząbki informuje 
o ogłoszeniu drugiego przetargu ustnego 
nieograniczonego na sprzedaż  nierucho-
mości gruntowej, oznaczonej w ewidencji 
gruntów i budynków jako działka nr 
52 z obrębu 0051, 03-27 o powierzchni 
1 156 m2, położonej w Ząbkach przy 
ul. Kaszubskiej objętej księgą wieczystą 
Nr WA1W/00117955/4.

Przetarg odbędzie się dnia 06.10.2014 r. (poniedziałek) 
o godz. 1100

 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Ząbki, przy 

ul. Wojska Polskiego 10.
Cena wywoławcza nieruchomości wynosi: 850 000,00 zł 
Wadium: 50 000 zł.
Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie wa-
dium do dnia 02.10.2014 r. na konto urzędu: Spółdzielczy 
Bank Rzemiosła i Rolnictwa w Wołominie 61 8006 0000 0013 
0462 2000 0022 (liczy się data wpływu środków na konto).
Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania Prze-
strzennego Miasta Ząbki, nieruchomość jest położona w ob-
szarze przeznaczonym do zabudowy mieszkaniowej wielo-
rodzinnej i jednorodzinnej. Lokalizacja nieruchomości: po-
łudniowo-zachodnia część Miasta Ząbki, ok 8 km od centrum 
Warszawy. Komunikacja: Koleje Mazowieckie, komunikacja 
autobusowa (ZTM Warszawa) oraz komunikacja autobusowa 
Ząbki.
Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje o warun-
kach przetargu dostępne są na stronie http://bip.zabki.pl 
(w zakładce Przetargi) oraz w siedzibie Urzędu Miasta Ząbki 
przy ul. Wojska Polskiego 10 w Referacie Geodezji i Gospo-
darki Nieruchomościami, tel. (22) 5109 744 i 745 w godzi-
nach pracy urzędu.

Pojedynek w słońcu

W niedzielne południe, 
podczas inauguracji nowych 
rozgrywek w Ząbkach, tem-
peratura znacznie przekra-
czała 30 stopni, więc piłkarze 
– niczym podczas niedawne-
go mundialu w Brazylii – w 
trakcie każdej z połów otrzy-
mali od sędziego dodatko-

we przerwy na uzupełnianie 
płynów. Spotkanie, choć stało 
na niezłym poziomie, z racji 
warunków toczyło się w dość 
wolnym tempie.

Swoje szanse na gola i 
zwycięstwo miały oba zespo-
ły. Dolcanowi zabrakło wręcz 
milimetrów do szczęścia, kie-

Piłkarze Dolcanu Ząbki w pierwszym meczu sezonu 2014/15 zmagali się nie tylko z rywa-
lem, ale i z tropikalnym upałem. Mecz z silną Arką Gdynia skończył się remisem 0:0 i z takiego 
wyniku zadowoleni byli obaj trenerzy.

dy w pierwszej połowie Grze-
gorz Piesio z bardzo bliskiej 
odległości główkując trafi ł w 
dolną część poprzeczki. Po 
zmianie stron piłka wpadła 
nawet do bramki Arki, ale 
gol Bartosza Wiśniewskiego 
nie został uznany, ponieważ 
– przynajmniej zdaniem sę-

dziego - kapitan ząbkowskie-
go zespołu był na spalonym.

Goście z Gdyni też mieli 
swoją fenomenalną okazję, 
gdy tuż przed przerwą kilka 
metrów przed bramką znalazł 
się niepilnowany Aleksander 
Jagiełło, ale jakimś cudem nie 
wykorzystał szansy, trafi ając 
w leżącego już bramkarza 
Dolcanu. 783 kibiców na sta-
dionie w Ząbkach mogło ode-
tchnąć z ulgą.

- Czasem mówi się, że 
jak jest remis, to oba zespoły 
straciły dwa punkty. Ja myślę, 
że w tych warunkach, z racji 
poziomu meczu i inauguracji 
sezonu, to jednak zyskaliśmy 
po punkcie, który może okazać 

się bardzo znaczący na koniec 
– mówił podczas konferencji 
prasowej Marcin Sasal, de-
biutujący w roli trenera Do-
lcanu. Podkreślał, że zależy 
mu na zbudowaniu zespołu, 
który będzie bardzo solidny 
w obronie i zaznaczył, że nie 
zamierza robić rewolucji w 
systemie, który przez 3 lata 
wdrażał jego poprzednik, Ro-
bert Podoliński.

Drugi mecz w sezonie 
Dolcan zagra na wyjeździe, 
z renomowanym rywalem 
– Widzewem Łódź. Na sta-
dionie w Ząbkach piłkarzy 
znów będzie można oglądać 
w sobotę, 16 sierpnia, o godz. 
17.00. Przeciwnikiem gospo-
darzy będzie Miedź Legnica.

Dolcan Ząbki – Arka 
Gdynia 0:0.

Skład Dolcanu: Mateusz 
Kryczka - Mateusz Długołęc-
ki, Piotr Klepczarek, Mate-
usz Cichocki - Tomasz Prejs 
(64.  Kamil Mazek), Adrian 
Łuszkiewicz, Szymon Matu-
szek, Grzegorz Piesio, Bartosz 
Wiśniewski, Damian Świer-
blewski (84. Damian Jakubik) 
- Tomasz Chałas (57.  Patryk 
Mikita). Trener: Marcin Sasal.

Tomasz Sobiech

Nowy trener Dolcanu - Marcin 
Sasal

Żadnej z drużyn nie udało się wykorzystać szansy na gola
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Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNN, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

Docieplania budynków, czysz-
czenie elewacji szybko i solidnie, 

wieloletnie doświadczenie,
fi rma budowlana z Dąbrówki, 
ul. Kościelna 37, tel. 29 757 80 
52, 502 220 117, 502 053 214

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

Układanie glazury terakoty, 
malowanie i inne

tel. 600 798 517, (29) 757 25 30

Brukarstwo   Tanio - solidnie 
Duże doświadczenie, 

Tel. 667-261-828

Pomoc komputerowa. Szeroki 
zakres usług. Dojazd do klienta. 

Tanio! Tel. 791 345 388

Parapety zewnętrzne na wymiar. 
Cięcie i gięcie obróbek blacharskich. 

Produkcja nasad kominowych. 
Tel. 502073760

• Malowanie, gładź, glazura i  tera-
kota, tel. 530-069-187

• Zakład kamieniarski nagrobki, 
parapety, schody tel. 502 472 396

• TOM-BUD Tynki Posadzki egregatem 
514632272

• Tynki tradycyjne. Murowanie z 
możliwością obejrzenia wykonanej 
pracy. Tel. 796-024-567

• Posadzki mixokretem, zacieranie 
mechaniczne. 10 zł za m kw. Tel. 797 
357 222

• Betoniarstwo Janusz Ostaszyk, Ko-
byłka ul. Ketlinga 4, tel. 602 388 709

PRACA

USŁUGI

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

BUDOWLANE

Kupię 
każdy samochód,

skorodowany i bez 
dokumentów, osobowy 
i dostawczy, w każdym 
stanie, również rozbity, 

bez opłat 
519353990

• USŁUGI TAPICERSKIE SOLIDNIE, 
                tel. 795 457 654
• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 

solidnie. Tel. 502 053 214
• Remonty, wykończenia, ekspresowy ter-

min. Tel. 698-653-445
• Naprawa komputerów z dojazdem do 

Klienta. Tel. 502 -372 -348

• Sprzedam mieszkanie w Rember-
towie, 45 m kw., dwupoziomowe, 
bezpośrednio, tel. 601 851 504

• Ekspresowe przepisywanie na kompute-
rze. Tel. 608 125 001

• Szukam pracy. Chałupnictwo: owerlok i 
stebnówka. Tel. 606 733 551 

• Glazurnik, malarz, gipsiarz Radzymin: 
Karol 727-999-900

• Przyjmę do pracy w cukierni z możli-
wością zakwaterowania. Mile widziane 
osoby z praktyką. Telefon kontaktowy: 
502-617-823

• Agent Ochrony Marki 695480092
• Zatrudnię piekarza w Ostrówku, 

tel. 501-193-226
• Agent Ochrony Osiedle Ząbki 

tel. 695480092

• Kupię betoniarkę, garaż blaszak, pozo-
stałość po budowie, 697-37-87-86

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Naprawa obuwia. 
Napy, szycie. 

Wołomin, ul. Kościelna róg Reja 
(vis a vis ZUS). Tel. 603 364 508

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel.: (22) 7611026

Wyroby własne mięsa i wędlin 
Wiesław Cudny, Nowy Jadów 4B, 
tel. 25 675-42-38, 600-556-538

Najskuteczniejsze kosmetyki 
odmładzające z naturalnego 

kolagenu. Tel. 795 688 144

AUTOREBUŚ Mechanika pojazdo-
wa, naprawy, diagnostyka itp.
Tel. 29 777 04 23, 61 610 4546

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

Układanie glazury, terakoty, 
malowanie i inne. Tel. 606-826-224

Sprzedaż i układanie kostki 
brukowej, odwodnienia i 
drenaże. Tel. 502-404-196Sprzedam drewno kominkowe. 

Tel. 789 33 05 22

ZATRUDNIMY CUKIERNIKÓW 
i KUCHARZY

Zadzwoń 606115309 lub prześlij 
CV na praca@willazagorze.pl

Hotel Willa Zagórze 

Usługi ogólnobudowlane.
An-Bud-Jadów.pl

Budowa domów pod klucz, więźba 
dachowa, hydraulika, biały 

montaż, elektryka, malowanie, 
prace wykończeniowe. 

Andrzej Zyśk, tel.695-757-147

Szklarskie usługi (kompleksowo): 
lustra, ścianki szklane. Nowość! 

Szklane panele kuchenne, 
tel. 608-688-792

Meble
kanapy, fotele, narożniki, 

stoły, krzesła.
Sprzedaż i naprawa.

Kobyłka, ul. Długosza 4
Tel. 503 983 738, (22) 786 11 05

BIUROWE

Kancelaria Podatkowa 

Kompleksowa obsługa 
księgowo-podatkowa � rm

Warszawa Rembertów 
Al. gen. Chruściela 44

tel. 22 610-28-29
e-mail: biuro@lex-fi n.pl

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

Tynki, posadzki maszynowe, 
prace wykończeniowe, elewacje. 

Kontakt: 602 598 249

Kurs na wózki widłowe, 
szkolenia dla operatorów żurawi 

widłowych. Ceny promocyjne. 
22395-96-90

Cyklinowanie, układanie 
parkietów, paneli itp. 

tel: 600-716-938

betonowe, 
metalowe i panelowe
Sprzedaż, montaż. 

Tanio, Szybko, solidnie. 
Tel. 600 551 008

502 381 948

Ogrodzenia 

Hydraulika pełny zakres
Montaż instalacji urządzeń 

gazowych, hydraulika CO 
plastik, miedź, 

tel: 514 166 055

Domowe stacje uzdatniania wody, 
odżelaziacze, odmanganiaczne, 

zmiękczacze i inne

tel. 783 800 800 
Wołomin, ul. Lipińska 82

www.oresmiusz.pl

FILTRY DO WODY

Drewno opałowe * 
kominkowe * klocki 

dębowe * brykiet 
paczkowany od 480 zł 

tona!
Atrakcyjne ceny, 

transport!
Nadma Jaworówka k/Marek 

Tel. 514 202 038, 882 840 184

Kasacja samochodów, złomowanie, 
skup złomu, sprzedaż części, napra-
wa samochodów, zbiórka sprzętu 
AGD i RTV. JAN TOKARSKI, Poświęt-
ne, ul. Szkolna 11. Biuro: Wołomin, 
ul. Wileńska 57. Tel./fax: (22) 787-
11-65, 668-46-90-13, 507-01-79-12
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Brukarstwo
podwórza, podjazdy, opaski, 

chodniki, odwadnianie 
terenu, parkingi, schody, 

tarasy, /itp./ 
Grzegorz Lewandowski

tel. 512-289-277
Trojany 83A k.Dąbrówki

KAMYK - Krzysztof Kozłowski
Oferujemy:
• układanie kostki brukowej
• bruk tradycyjny
• elewacje z kamienia
• budowę ogrodzeń
• altany ogrodowe
• oczka wodne

Tel. kom. 663 416 295
www.e-kamyk.pl

• elewacje z kamienia

KANCELARIA
RADCY PRAWNEGO

sprawy cywilne, rodzinne, 
spadkowe, pracownicze, 

gospodarcze i administracyjne
Rembertów

tel. 514-94-11-94
www.orszewska.pl

KSERO, FAX
SKANOWANIE 
DRUKOWANIE
PAT, Warszawa Rembertów
ul. Czerwonych Beretów 6

tel. 22 673 41 27, 607 670 806
www.pat.waw.pl

Wiercenie studni 
głębinowej i abisynki 

Paweł Folman 
Tłuszcz, ul. Kolejowa 4 
pawel folman@interia.pl 

tel. 604-211-417 
/29/ 777-40-58

Pomniki już od 3.5 tys. zł!SHUKRI KEBAB
Zapraszamy serdecznie!

Tel. 508 433 212, 690 368 515
Dostawa gratis!

Wakacyjne promocje: 
10% na kanapki i 20% na dania

Czynne: Pn.-Sob. 10.00 - 22.00, 
Nd. 12.00 - 22.00

Nowa galeria 
odzieży używanej 

Sklep inny niż wszystkie! 
Zapraszamy: 

pn. - pt.: 10.00 -19.00, 
sob. 10.00 -15.00

Kobyłka, ul. Załuskiego 17 
(obok API)

Stadnina - Zagościniec. 
Nauka jazdy konnej. 
Tel: 53557335
608420887

Zatrudnimy studentów lub 
uczniów pełnoletnich jako 

pracowników działu lub kasjerów 
w Real Marki. Stawka 7,00 netto. 

Praca na okres wakacji 
lub na dłużej. 788670080



„(...) brama jest wciąż otwarta przechodniom ogłasza, że gościnna i wszystkich w gościnę 
zaprasza (...)”. 

Ten cytat z „Pana Tadeusza” Adama Mickiewicza idealnie odzwierciedla duszę sule-
jowskiego dworu. Ten Dwór wabi  niepowtarzalnym klimatem, nietuzinkowym pięknem, 
staropolskim jadłem i niebywałą, jak na Polaków przystało, gościnnością. Dwór Sulejów 
to nie tylko restauracja, ale też miejsce, które zaspokoi nawet najbardziej wymagają-
cych gości. Sprawdza się idealnie na spotkania, wesela, integracje, itp... Bo gdzie 
jest drugie takie miejsce, w którym można zakosztować chleba wypiekanego na 
miejscu w sali chlebowej? 

Jak zachęcają sami właściciele Dworu: „Przygotowaliśmy dla Państwa 
niepowtarzalną ofertę imprez okolicznościowych. Organizujemy przyjęcia 
weselne, jubileuszowe, spotkania firmowe oraz konferencje i wiele innych 
podlegających indywidualnym ustaleniom z klientem. Nowością w naszej 
ofercie jest możliwość zorganizowania przyjęcia weselnego wraz z ceremo-
nią zaślubin w naszym ogrodzie, wśród winnicy, w otoczeniu pięknego sta-
wu oraz bujnej roślinności i gustownie wykończonego dworu.” 

Dwór Sulejów oferuje klimatyzowaną salę do 200 osób, salę konferencyjną 
w postaci sali myśliwskiej (do 40 osób), wspomnianą wcześniej wyjątkową salę 
chlebową, drink bar, kominek, sprzęt grający, lasery świetlne, urządzenia do wytwa-
rzania dymu i baniek, fontannę czekoladową, wiejski stół, wino z prawdziwej winnicy, 
tarasy i ogród, fajerwerki, monitorowany parking dla 100 samochodów i co ważne – są 
tam wyjątkowo konkurencyjne ceny. Czego można jeszcze oczekiwać? Chyba już ni-
czego więcej... 

Do tego doznania smakowe wszystkich gości Dworu będą  zaspokojone 
w  100  procentach. Bo przecież nie ma nic lepszego niż staropolska, tradycyjna, 
zdrowa kuchnia oraz nasze polskie wyroby. A wszystko to za zasługą wspaniałych, 
profesjonalnych kucharzy i nienagannej obsługi. Zasmakować wiejskiego jadła, po-
oddychać świeżym powietrzem ... Po prostu żyć, nie umierać.

Sylwia Kowalska

Kontakt:
Sulejów, ul. Kościelna 16, tel. 507 027 467        kontakt@dworsulejow.pl

Dwór Sulejów zaprasza

Wiktor Szczęsny


